
Norsk Affenpinscher Klubb  
  

Styremøtereferat 2022 

 
I 2022 har styret i NAPK gjort en del vedtak på styresiden eller på Teams. Her samlet i et 

referat. 

Referent: Grete L. Hansen 

Tilstede:                                                                                                   

Alle i styret 

 

Sak nr. Beskrivelse/vedtak Ansvarlig/tidsfrist 

Januar • Styret vedtok å holde alle møter på 
Teams fremover. 

• Styret innvilget Vestlandet følgende 
utstillinger i 2022: 1. utstilling med 
vanlig cert, 1. valpeshow og med 
mulighet for å søke om nok en utstilling 
i 2022. Søkerne valgte å trekke 
søknadene. 

 

Ingunn kaller inn til 
møtene. 

Februar • Styret vedtok å gi rosetter, i tillegg 
til/eller i stedet for diplomer til nye 
championer. 

 

 
 

Mars • Omsider kunne styret legge ut 
resultatene av helseundersøkelsen. 
Først «hundesykdommen» så 
pandemien og mye arbeid både for 
Veterinærhøgskolen og til slutt styret, 
gjorde at resultatet kom senere enn 
planlagt. 

 

 

Mai • Styret vedtok å holde de to utstillingene 
på Grinder i 2023 lørdag 15. juli. 
Dommere ble spurt og har takket ja: 
Øystein Eikeseth og Ann Stavdahl 
Wisemann (dommer på spesialen). Også 
i 2023 vil noen andre raser bli invitert til 
den ene utstillingen. 

• Styret mottok et spørsmål om hvorfor 
avlsrådsrepresentanter ikke har blitt 
spurt om gjenvalg i forbindelse med 
årsmøtet. Styrets svar er at 

 



avlsrådsrepresentanter blir spurt av 
styret, de velges ikke. 

• Klubbens nye avlsråd ble nedsatt og 
består av Liss Bodil Olsen, Anne Tove 
Jensen og Unni Snowdon. Styrets 
representant er Grete L. Hansen. 
Avlsrådet har taushetsplikt og følger et 
sett regelverk. 

Juni • Styret vedtok å bekoste inngravering på 
pokaler gitt av Ellinor Gustafson som 
vandrepremier på spesialutstillingen. 

• Styret vedtok å dekke kjøregodtgjørelse 
for kjøring i klubbens ærend. 

• Styret mottok en henvendelse fra en 
oppdretter vedrørende hjerteattest, og 
vedtok å fjerne denne som et krav. 
Imidlertid var kravet et årsmøtevedtak 
og bare årsmøtet kan endre vedtaket.  

 

August • Styret mottok et brev fra en oppdretter 
med en rekke synspunkter og spørsmål. 
Brevet var sendt til flere, styret besvarte 
alle punkter og synspunkter og sendte 
til «svar alle» slik at de som hadde fått 
kopi av brevet til styret også fikk kopi av 
svaret fra styret. 

 

Oktober • Styret vedtok å kjøpe in plastkasser på 
tilbud i Europris til å oppbevare rosetter 
for å ha bedre oversikt. 

 

November • Styret vedtok at Ingunn kontakter 
veterinær og affenpinscher eier 
Cathrine Winblad, for å høre om hun vil 
holde foredrag for klubben på Teams 

 

Desember • Anne Tove Jensen gikk ut av avlsrådet.  

 • Styret har fastsatt årsmøtet i 2023 til 27. 
april. Møtet vil bli holdt på Teams. 

• Styret vedtok å kjøpe gave til Lars 
Blomberg som takk for uunnværlig hjelp 
med utstillingene på Grinder. 

• Styret overlot til utstillingskomiteen å 
behandle saker som har med 
utstillingen å gjøre. 

• Rettsaken. NAPK ble av NKK invitert til 
Teams-møte om rettsaken. Ingunn med 
flere deltok på møtet. NKK lager selv 
referat fra slike Teams-møter, slik at 
styret ikke så det nødvendig å lage eget 
referat fra møtet. 

 



• Affen-turer. Ingunn har tatt iniativ til og 
gjennomført sammen med Lill Solstad 
turer med affenpinschere og eiere. 
Tiltaket viser seg å være svært 
populært. 

 


